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HEAVY  INDUSTRIAL TRANSPORT SOLUTIONS 

重工业的运输解决方案 

 

Hedin Lagan AB is located in the small township of Lagan in south of Sweden. 

Company  was  founded  in 1992 and  still owned by the Hedin family. 

Core business is manufacturing of electric customized heavy transport solutions. 

Our Trucks / Transporters are tailor made to your specific application and load regardless 

size and design. Made of standard modules and components. 

Built to solve your most challenging needs. Our application engineers are ready to help you. 

International distributor / agent network (see web page www.hedin.se for contact info.) 

Service 24/7 

 

Hedin Lagan 公司是位于瑞典南部名叫 Lagan 的一个小镇。 

公司创建于 1992 年，它由 Hedin 家族所拥有。 

Hedin 公司的核心业务是电动的重载运输解决方案的生产加工。 

无论大小和设计，我们的叉车/转运车都是根据具体的应用及负载定制的。采用标准模块和组件。 

我们为解决最具挑战性的需求而生。我们的应用工程师准备好了来帮助你。 

国际分销商/代理商的网站（请从网址 www.hedin.se 获得联系信息） 

每周 7 天每 24 小时为你服务。 

 

Hedin 中国唯一代理商： 

赫丁（上海）自动化科技有限公司 

联系人：李璜 

电话：+86 18916209929 

邮箱：hunter.li@hedin.com.cn 

 

 

 

 

Features: 

Electric – emission free solution  

Radio   remote  control 

Multi directional drive – zero turn radius 

Load cells for weighing of goods. 

Battery change system  
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Ride on platform 

Small turn radius 

Two or more units can be synchronized Complete solutions for flow production lines.  

Customized / Tailor made. 

AGV (Automated Guided Vehicle) 

 

特点： 

电力驱动，无排放解决方案 

远程遥控 

多方向驱动-零转弯半径 

货物称重的负载单元 

电池更换系统 

在平台上行驶 

转弯半径小 

两个或多个单元来为流动生产线完整同步的解决方案 

客户定制的/特制的 

AGV(自动导航小车) 

Markets: 

Windpower 

Automotive 

Energy 

Vehicle 

Steel 

Aircraft 

  市场： 

 风力行业 

 自动化行业 

 电力行业 

 汽车行业 

 金属行业 

 飞机行业 
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FLATBED  TRANSPORTER 

Electric Flatbed Transporters up to 500 tons capacity. Tailored to your specific application 

and load regardless size, weight or movement. Made of standard modules and components. 

Multi directional drive and zero turning radius available. 

           平板运输车 

            电动平板车能承受多达 500 吨的重量。无论大小，重量及运动方式，我们都能根据具体的应用

和负载来定制。车体由经过验证的标准模块和组件构成的，能达到多角度的驱动以及零角度转

弯半径。 
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PALLET  TRUCK 

Electric Pallet trucks up to 200 tons capacity. Tailored to your specific application and load 

regardless size, weight or movement. Made of standard modules and components. 

 

平板叉车 

电动叉车能承受多达 200吨的重量。无论大小，重量以及运动，我们都能根据具体的应用和负载来定

制，车体由经过验证的标准模块和组件构成的。 
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COILCAR 

Electric Coilcars up to 50 tons capacity. Uniquely tailored to your specific application and 

load requirements. Made of standard modules and components. 

 

卷材移动小车 

电动卷材移动小车能承受多达 50 吨的负载。我们根据具体的应用及负载的要求来特别定制，车体

由标准模块和组件构成的。 
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PLATFORM TRUCK 

Electric Platform Trucks up to 300 tons capacity. Tailored to your specific application and 

load regardless size, weight or movement. Made of standard modules and components. 

 

平板式起重车 

电动平板式起重车能承受多达 300 吨的负载。无论大小，重量以及移动，我们都能根据具体的应用和

负载来定制，车体由标准化的模块和组件构成的。 
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TOW AND TUG UNITS 

Hedin Tug trucks for Trailers / Loads on wheels. With a hydraulically operated quick coupling. 

Pedestrian or ride on type. Standard models or tailor made available. Models with very high 

torque and load capacity – up to 100 ton loads can be transported. 

 

牵引和拖轮单元 

Hedin 的牵引车的拖车及负载都集中与轮子上。通过液压单元来快速的连接。有遥控，车载驾驶和手动

三种模式，产品可以实现标准化的模型或定制搬运。车体具有高扭矩以及负载能力的模型-能够运输多

达 100 吨的负载。 
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CUSTOMIZED - TAILORMADE 

Electric Transporters / Trucks. Tailored to your specific application and load regardless size, 

weight or movement requirements. Built to solve your most challenging needs. Our 

application engineers are ready to help you. 

 

客户定制车辆 

电动运输车/叉车无论大小，重量或移动，我们都能根据具体的应用及负载来定制。制造出的设

备为解决最具挑战性的需求。我们的应用工程师时刻准备着帮助你。 
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AGV - Automated Guided Vehicle 

 

Most of the Hedin Transporters Trucks can be AGV’s 

 

AGV-自动导航牵引车 

 

Hedin 大多数运输车都是能做成自动导航牵引车的。 

 

MAX AGV  Fork (FX) and Carrier (CX) 

MAX AGV （FX）装卸型 及（CX）运载型 

 

The AGV’s are fully automatic , extremely accurate and safe. 

They handle all type of loads without accidents or damage to the goods . 

Navigates by laser or wire, driving with combinations of single / dual drive, 

single/dual/eccentric steer. 

Safety is one of the keywords for our AGV’s. 

Speed dependent laser bumper front and rear, side protection, load sensors, 

MP3 sound, lights and buzzers are some of the safety features. 

The AGV is safe and reliable working close together with people and infrastructure. 

 

AGV 的系统是全自动运行的，尤其精确和安全。 

在没有对货物造成事故或损坏的情况下，它们能处理所有类型的负载。 

通过激光或指引线，通过单/双轮组合驱动，单/双/ 离心轮转向的结合来导航的。 

安全是我们 AGV 车的其中的一个关键词。 

依赖于激光缓冲的前后速度，边角的保护，负载传感器，MP3 声音，照明灯以及蜂鸣器都能反应一

些安全的特征。 

AGV 小车是安全和可靠的，能与人们和基础设施紧密工作的。 

 

 

 

 

 

• Safe, Reliable & Robust Max AGV (management system) 

• Operational 24/7 Modern, futuristic system 

• No damage to Goods Intelligent traffic /& Order optimisation 

• All type of Loads AGV charging & Service control 

• Energy Saving 3D Visualisation 

• Easy to use & Maintain Report & Statistics 
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• Flexibility & Freedom Graphic configuration 

 

• 安全，可靠以及强大的                                Max AGV(管理系统) 

• 一周 7天每天 24小时运行 现代化，未来化的系统 

• 没有对货物进行破坏  智能化的交通/物料运送优化 

• 所有类型的负载 AGV充电以及服务控制 

• 节省能源 3D可视化 

• 易使用以及维护 报告以及数据分析 

• 灵活性以及自由度 图形配置 

•  
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DIE CHANGE TRUCKS 

Many standard models or tailored to your specific Die Change requirements. 

Models with very high torque and load capacity – up to 100 ton loads can be transported. 

 

换模车 

 

大多数是根据标准化的模型定制的，也有通过专门的翻转要求进行定制。 

车体配备高转矩以及负载能力-能运输多达 100 吨的负载。 
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MANIPULATORS - DIE  SPLITTERS – BLANK STACK TURNERS 

Short presentation more info. To be found in separate catalogue or on www.hedin.se 

 

重型机械手-翻转机-空堆栈翻转机 

重达 100 吨的翻转机，想获得更多的信息，从单独的目录或登录 www.hedin.se 找到。 
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